
Referat fra Skolebestyrelsens bestyrelsesmødet den 11.10.22

Mødet afholdes på skolen

Tilstede:Karoline, Nikolaj, Julie, Jonas, Margit, Morten, Ronni, David, Jan, Jehan, Maj-Britt, Jesper

19:30 - 19:35: Sidste nyt, læserbreve og valgaften
Læserbreve: Såfremt indlæg I avisen ikke har noget med skolen at gøre benyttes 
titler der referere til skolen ikke.
Valgaften: samme princip som sidste gang
Weekendens brand: Jan orientere

19:35 - 19:45: Nyt fra Børnehuset og SFO ved Nicolaj
Se bilag fra Nikolaj

19:45 - 20:00: Nyt fra skolen ved Karoline
Karoline vil fremover sende orientering ud forud for bestyrelsesmøde.
Personalegruppen er ved at falde på plads.
Nye børn. Processen med hvordan nye børn tages ind diskuteres. Karoline laver oplæg til 
procedure.
Fysiklokale: leveres I uge 1. Der kommer udmelding omkring arbejdsopgaver og dage for 
forældrene.

20:00 - 20:30: Økonomi
- Status ved Jan
Lån til skolekøb er godkendt og skødet kommer til underskrift ved 

bestyrelsesmedlemmer.
- Budgetlægning (ønsker til proces fra Nicolaj og Karoline)
Budgetskema klar og der arbejdes på oplæg til budget til næste bestyrelsesmøde
- Fremtidig budgetopfølgning ved David
Fremtidsplan for vedlighold mv således at det kan prioriteres hensigtsmæssigt
David har ønske om overskuelig budgetopfølgning med sammenligningsmuligheder 

kvartalsvist.

20:30 - 20:35 Pause

20:35 - 20:45: Arbejdsdag ved Ronni
Evaluering: Nogle udvalg havde meget travlt, andre mindre travlt. Der er behov for en større 

fleksibilitet I udvalgende. En mulighed kunne være at man hører til I udvalget om formiddagen og 
over middag hjælper alle hinanden færdige. Eller en anden lovliggørelse af at fordele folk I 
udvalgene.



Motivering og at holde folk op på at de skal komme.
Udvalgende samler lister for hvem der sjældent kommer til arbejdsdage og aftner.

20:45 - 21:00: Varmesituationen for borgerne i Vammen ved Jan

Varmepriserne er stigende. Det betyder øget udgifter for mange, herunder også skolens og 
børnehusets forældre. Risikoen er at nogen vil være nødsaget til at flytte fra området.
Jan foreslår at skolen og børnehuset er aktive I processen omkring at skaffe billigere varmeklilder.
Det besluttes at skolen og børnehuset vil støtte op om et møde sammen med borgerforeningen. 
David førlger op på processen

20:45 - 21:00: Lukket punkt

21:15 - 21:20: Eventuelt
På forældrerådsmødet var der snak om bedre skiltning og synliggørelse af at vi har en skole 
og og børnehus.
Der stilles spørgsmålstegn ved om institutionens navn er retvisende. 

PR udvalgsarbejdet skal styrkes. Fortællingen og visionen for skole og børnehuset kan med fordel 
styrkes/dannes.

Vammen den 11/10 2022

Referent: Maj-Britt Givskov Hansen ____________________________

Underskrift af bestyrelsesmedlemmer:


